
Spotkanie z dyrektorami szkół

Dziś (06.02) w Urzędzie Miasta odbyło się spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych, którego
celem  było  omówienie  bieżących  działań  na  rzecz  rozwoju  piotrkowskiej  edukacji.  Podczas
spotkania  wiceprezydent  Katarzyna  Pabich-Gaj  przedstawiła  kluczowe  zagadnienia  związane  z
audytem oświatowym. Jego celem jest nie tylko ocena obecnego stanu, ale także opracowanie planu
modernizacji piotrkowskich szkół.

Wiceprezydent, podczas spotkania, podkreśliła, jak istotne jest dostosowanie oferty edukacyjnej do
współczesnych potrzeb młodzieży.
– Chcemy, aby młodzież mogła rozwijać się w Piotrkowie. Naszym celem jest,  aby współpraca
między szkołami, uczelniami wyższymi a pracodawcami była jak najbardziej efektywna. Tylko w ten
sposób będziemy w stanie kształcić młodych ludzi, którzy będą gotowi na wyzwania współczesnego
rynku pracy – mówiła Katarzyna Pabich-Gaj.

Audyt oświatowy, który jest obecnie w trakcie realizacji, dostarczy cennych danych, które posłużą
do  opracowania  planu  dalszej  modernizacji  piotrkowskich  placówek.  Pokaże  również,  jak
uatrakcyjnić  ofertę  edukacyjną,  aby  lepiej  odpowiadała  na  potrzeby  uczniów  i  rynku  pracy.

W  spotkaniu  uczestniczyła  także  Anetta  Szadkowska,  dyrektor  Poradni  Pedagogiczno-
Psychologicznej  w  Piotrkowie.  Pani  Szadkowska  opowiedziała  o  przyszłych  działaniach  we
współpracy z samorządem, związanych z poszerzeniem oferty profilaktycznej, mającej dotrzeć do
jak najszerszej  grupy uczniów.  Rozmowy dotyczą również  zwiększenia  dostępności  programów
wsparcia dla dzieci i młodzieży w zakresie zdrowia psychicznego i emocjonalnego.


